
Hållbar skötsel av grönytor och naturmarker samt växtkännedom
LK0360, 40079.2021
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Johan Ronnesjö 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2021-05-30   -   2021-06-20 
Antal svar 20
Studentantal 34
Svarsfrekvens 58 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 20 
Medel: 3,2 
Median: 3 

1: 1
2: 4
3: 8
4: 5
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 20 
Medel: 3,7 
Median: 3 

1: 0
2: 1
3: 8
4: 4
5: 5
Har ingen uppfattning: 2



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 20 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 6
5: 9
Har ingen uppfattning: 2

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 20 
Medel: 2,8 
Median: 3 

1: 4
2: 4
3: 6
4: 4
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 20 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 0
2: 3
3: 5
4: 7
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 20 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 6
5: 11



Har ingen uppfattning: 2

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 20 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 2
5: 3
Har ingen uppfattning: 13

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 20 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 4
4: 8
5: 5
Har ingen uppfattning: 1

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 20 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 1
4: 7
5: 9
Har ingen uppfattning: 1

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 20 
Medel: 3,3 
Median: 4 

1: 2
2: 2
3: 1
4: 5
5: 2
Har ingen uppfattning: 8

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 20 
Medel: 2,8 
Median: 2 

1: 1
2: 7
3: 2
4: 2
5: 2
Har ingen uppfattning: 6

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 20 
Medel: 30,6 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 5
26-35: 7
36-45: 6
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 2

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 20 
Medel: 3,4 
Median: 4 

1: 0
2: 5
3: 4
4: 9
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

 



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Egna frågor

16.   Mitt intryck av kursmomentet ”Att skriva ett vetenskapligt PM” Övning 1

16.   Hade du arbetserfarenhet från den gröna näringen innan du påbörjade utbildningen ? 

16.   Kommer du ha arbetserfarenhet från den gröna näringen när du börjar nästa kurs i höst? 

16.   Mitt intryck av floristikdelen är:

16.   Mitt intryck av skötselplansuppgiften. övning 3 är: 

Kursledarens kommentarer
Vi fick en svarsfrekvens på 58 % vilket är lite lågt för denna kurs. Den tidigare omgången gav 76% svar. 3.2 blev
helhetsintrycket av kursen, vilket också är lägre än tidigare omgång. Utifrån utvärderingen har det framkommit delar
som behöver ses över och ändras på. En del av problemen går att härröra till de Corona restriktioner som styrt
kursen och dessa finns förhoppningsvis inte nästa kursomgång. Uppdatering av växtlistorna medförde tyvärr en del
problem men dessa är lösta.

Bedömningen ligger på flera frågor lägre än tidigare kursomgång. Det känns självklart trist att så är fallet men det
ger oss en tydlig väg att gå mot när det gäller utvecklandet av kursen och dess övningar. På många svar var det
stor spridning mellan positivt och negativt vilket gav ett poäng mellan 2,8 till 4,2.

Kursinformationen har i vissa fall ändrats och det medför en hel del stress för både studenter och lärare. Då vi
reviderat de vetenskapliga namnen på växterna, förekom det tyvärr en del fel och materialet uppdaterades för sent.
Det är olyckligt och nästa termin ska det inte förekomma då vi nu gjort den stora uppdateringen. Enstaka växter
kommer fortsättningsvis alltid kunna ändras vilket vi och ni behöver vara uppmärksamma på under ert yrkesliv.
Förhoppningen är att vi ska ha ett mer stabilt schema under nästa kurs. Informationen på canvas sprids på olika sätt
men det är även en del i arbetet att ta in information utifrån olika strukturer och upplägg. Olikheter mellan olika
kurser kommer alltid finnas.

Kursens lärandemoment har fått ett medel på 3,7 vilket är helt ok men något vi ska titta mer på. Under kursen ges en
hel del olika föreläsningar där målet är att ge er så mycket vi bara kan för att göra er till bra landskapsingenjörer, det
är inte alltid som kopplingen är tydlig men behovet finns ändå. Återkoppling är ständigt en viktig fråga vilket gör
behovet av seminarier större, där kan ni ta till er de erfarenheter som övriga kurskamrater fått samt lärarnas kommentarer.

Det känns väldigt bra för oss lärare att klassen känner att den sociala miljön är bra och inkluderande. Den fysiska
lärandemiljön har för oss alla varit en utmaning då vi suttit på andra platser än på campus. Förhoppningsvis har ni
ändå sluppit onda nackar, huvud och ryggar. Den psykosociala hälsan har för många under denna pandemi varit
tuff, jag hoppas verkligen att många kommer må bättre i höst.
Distansundervisningen har medfört en hel del olika utmaningar, vissa har vi lyckats med och andra mindre bra.
Påplats undervisning är på många sätt den form vi eftersträvar och lättast kan nå ut med de erfarenheter vi har
samtidigt som diskussioner och lärande av varandra blir mycket bättre. 



Examinationerna under kursen fick en bra bedömning men det finns förbättringsmöjligheter där med. Bilderna på
tentan var ibland bristfälliga men detta löser vi med på plats ( live ) tentamen nästa termin. Examinationen i vissa
övningar kommer ses över till nästkommande kurs.

Hållbar utveckling och miljö har fått ett mycket bra värde på 4,2 vilket är glädjande. Vi lärare brinner för skötsel och
hållbarhetsfrågor. Det finns mycket vi som landskapsingenjörer kan göra med hållbarhetsfrågorna. Skötsel och
anläggning är stora åtgärder som påverkar hela vår planet.

Det internationella perspektivet är intressant då skötseln sker likadant på de flesta platser i världen, men det
förekommer skillnader i hur olika nivåer sätt och hur de olika åtgärderna genomförs etc. Vi kan ta lärdom från andra
länders förvaltning av sina grönområden. Samarbeten mellan andra landskapsingenjörsutbildningar har tagits upp
och fler ska till.

Genus och jämställdhetsfrågorna är viktiga att ta upp och arbetet är aldrig klart utan behöver diskuteras mera. Vi
arbetar aktivt med frågorna både föreläsare och vilka som vi har studiebesök hos. 

Distansundervisningen verkar ha fungerat bra trots förutsättningarna. Det är spridning på svaren även här med ett
genomsnitt på 3,4. Zoomlänkarna har tyvärr strulat vid flera tillfällen samt att länken lagts ut för sent. 

Det vetenskapliga skrivandet har varit mycket uppskattat och lärorikt. Många är nöjda med arbetet och lärarna /
föreläsarna. Några av kommentarerna var att det gav en god förberedelse för kommande uppsatser, bra och roligt,
Bra! Struktur och genomtänkt, snabb återkoppling och feedback.

Angående frågan om erfarenhet inom den gröna näringen var svaren lite blandade men det stora flertalet kommer
inte ha erfarenhet från den gröna näringen efter denna sommar. Den praktiska erfarenheten är verkligen viktig då
det är denna erfarenhet som ni kommer ta era beslut utifrån. Man kan lära sig det praktiska från skrivbordet men det
kommer vara en lång tid av misstag och i många fall rätt tuffa diskussioner. Egen praktisk erfarenhet kommer göra
er säkrare och bättre beslutsfattare då det är det praktiska som styr er.

Florsitikdelen i kursen fick mycket ros vilket är riktigt kul att läsa. Många av svaren var att det var roligt, extremt bra,
kul att ses tillsammans igen, spännande, lärande, ögonöppnande, mycket bra och pedagogiskt etc.

Skötselplansuppgiften fick mindre bra kritik. Det finns en del saker vi kommer se över i denna del till nästa
kursomgång. Uppgiften är riktigt viktig och givande men det är en utmaning att nå ut med uppgifter ibland. En del av
problemen med uppgiften ligger i att vi gjort detta på distans men mest ligger nog i uppgiftsinstruktionen och
förberedelserna inför. Uppgiften kommer att omarbetas och anpassas tydligare till studenternas förkunskaper inför
nästa kursomgång.

Studentrepresentantens kommentarer
1. Mitt helhetsintryck av kursen är:

Dem flesta elever tycker att helhetsintrycket var mindre bra pga. kursen uppleves ostrukturerat, rörig samt otydlig.
Floristikdelen, gästföreläsarna samt växtkännedomen nämns som bra.

2. Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

I denna fråga har dem flesta svarat en 3a eller högre. Det som varit otydligt är kursmålet inom skötseluppgiften.

3. Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

Här har dem flesta haft tillräckliga förkunskaper för att klara av kursen och givit en 4a eller 5a.

4. Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

I denna fråga har eleverna svarat väldigt olika. Medelvärdet hamnade på 2,8 med kommentarer på att informationen
legat utspritt på canvas, zoomlänkar som saknats samt ibland felaktig information som låg på canvas.

5. Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

Här har dem flesta eleverna gett en 3a eller högre. Klassen har delade åsikter kring gästföreläsarna då vissa tyckte
dem va onödiga samt förvirrande medans andra upplevde dem som bra och roliga.

6. Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

Här har dem flesta gett högsta betyget med ett medelvärde på 4,5. Ett bra resultat!

7. Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.



Här har dem flesta svarat att dem inte har någon uppfattning kring denna fråga. Detta beror på den rådande
pandemin vilket inte eleverna kunnat svarat på pga. distans.

8. Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

På denna fråga har svaren varit lite spridda. Det som upplevts som mindre bra var fotona på växttentorna som var i
dålig upplösning samt ej på skötselplanen.

9. Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

Här har dem flesta gett hösta betyg vilket känns väldigt positivt.

10. Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

Dem flesta som svarat på denna fråga har gett ett lägre betyg. Denna fråga känns dock inte relevant gällande just
denna kurs. Det som är kul är att eleverna suktar efter mer kunskap och efterfrågar kunskap kring hur skötseln
påverkar internationella perspektiv.

11. Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

Dem flesta har spenderat mellan 26 till 35 h/vecka och totalt hamnar kursen på ett medelvärde på 30,6h.

12. Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

Här har klassen väldigt olika uppfattningar och dem flesta har svarat att dem inte har någon uppfattning. Ingen
kommentar på denna fråga.

13. Vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

På denna fråga har dem flesta gett en 4a. Eleverna har saknat det praktiska och upplevt att det varit dålig struktur.
Det som nämns som positivt är dem inspelade växtvandringarna och att största delen av kursen varit bra förutom
uppgift 3. 

14. Vad fungerade väl i undervisningen på distans?

Här nämns gruppuppgifterna, inspelade materialet, gästföreläsningarna, föreläsningarna samt egen planering av
studierna.

15. Vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Här nämns den sociala delen som saknats, schemamissar, zoomlänkar, lång svarstid på mejl samt upplägget på
canvassidan.

16. Mitt intryck av kursmomentet ”Att skriva ett vetenskapligt PM” Övning 1

Samtliga elever som svarat på denna fråga har skrivit att den varit bra, lärorik samt rolig. Mycket bra betyg.

17. Hade du arbetserfarenhet från den gröna näringen innan du påbörjade utbildningen ?

Här har samtliga elever svarat nej förutom en elev som svarat lite arbetserfarenheter. 

18. Kommer du ha arbetserfarenhet från den gröna näringen när du börjar nästa kurs i höst?

På denna fråga har 10 st svarat nej, tre svarat lite samt 6 st svarat ja.

19. Mitt intryck av floristikdelen är:

Kring denna fråga har samtliga svarat att floristikelen varit mycket bra med en informativ kurs, engagerade lärare
samt bra upplägg. Extremt bra recensioner.

20. Mitt intryck av skötselplansuppgiften. övning 3 är:

Här har dem flesta gett sämre recensioner. Den har upplevts som rörig, svår samt att man ej lärde sig mycket kring
denna del. Fåtal har tyckt uppgiften varit rolig samt lärorik.
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